
ZAPISNIK 12. SJEDNICE IZVRŠNOG ODBORA 
SAVEZA IZVIĐAČA HRVATSKE 

 
 

12. sjednica Izvršnog odbora Saveza izviđača Hrvatske održana je 25. studenog 2019. godine u 
prostorijama Saveza izviđača Hrvatske u Zagrebu, Koturaška 3a, s početkom u 17.00 sati  
 
Sjednici su prisustvovali sljedeći članovi Izvršnog odbora: 
 
Bojko Kukić, predsjednik, Nenad Andrašek, član, Siniša Ivanković, član i Mirela Varović, član.  
 
Utvrđeno je da postoji potreban kvorum te da se mogu donositi pravovaljane odluke.  
 
Ostali prisutni na sjednici Izvršnog odbora: 
 
Tamara Karlović, administrativni tajnik, i Boris Vujnović, asistent voditeljice projekata. 
 
Bojko Kukić, predsjednik Izvršnog odbora, predlaže sljedeći dnevni red: 
 

Dnevni red: 

1. Verifikacija zapisnika s 11. sjednice IO 

2. Prijedlog proračuna 
3. Prijedlog operativnog plana za 2020. 
4. Predstojeće aktivnosti – Sabor, Betlehemsko svjetlo… 
5. Razno 

 

 
Dnevni red je jednoglasno prihvaćen s 4 glasa ZA.  
 

 
AD1. Verifikacija zapisnika s 11. sjednice 
 

Kukić predlaže da se usvoji Zapisnik sa zadnje sjednice IO kako bi se objavio na web 
stranicama Saveza.  Zapisnik je  prihvaćen jednoglasno s 4 glasa za.  

 
AD2. Prijedlog proračuna   
 

Izvještava Ivanković. Na operativnom i strateškom planiranju je dogovoreno da se 
pripremi prijedlog proračuna sukladno razgovorima koji su vođeni na planiranju. Od Ureda 
Saveza je zatraženo da se popišu mogući prihodi od projekata u sljedećoj godini radi lakšeg 
slaganja prihoda i rashoda. Nakon provedene rasprave zadužuje se Ivanković da napravi 
prijedlog čistopisa proračuna za tehničku sjednicu Vijeća. 
 
 
 
 

 



AD3. Prijedlog Operativnog plana za 2020.  
 
 Izlaže Kukić. Vujnović je ranije dostavio prijedlog Operativnog plana za 2020. Nakon 
kraće rasprave i manjih izmjena IO Kukić predlaže da se prijedlog Operativnog plana s unesenim 
nadopunama pošalje Vijeću na glasanje.  Odluka je odnesena jednoglasno s 4 glasa za.  
 
 
AD4.  Predstojeće aktivnosti – Sabor, Betlehemsko svjetlo… 
 
 Izvještava Karlović. Što se tiče Betlehemskog svjetla, pripreme su u toku. Rezerviran je 
autobus, poslane su obavijesti udrugama i dobivenoj je pokroviteljstvo predsjednika Sabora g. 
Jandrokovića. Iz Katedrale je potvrđen termin mise te je poslan poziv g. Jandrokoviću da dođe na 
misu predaje svjetla u Katedralu. Predstavnici našeg veleposlanstva u Beču će prisustvovati misi 
primopredaje svjetla, a naši predstavnici će posjetiti prostor Veleposlanstva. U Beč se ide na dva 
dana, osiguran je smještaj za spavanja, čekamo još samo kontakt od izviđačke grupe koja nas 
prima no nadamo se da će i to biti uskoro riješeno. 
 Izvještava Vujnović. Što se tiče Sabora udrugama je poslana obavijest o sazivanju Sabora. 
Trenutno još dogovaramo prostor za održavanje svečane Akademije i Sabora. Materijali za Sabor 
su u pripremi te nakon izglasavanja na sjednici Vijeća bit će dostavljeni udrugama. 
 
AD5.  Razno 
 
 Izvještava Vujnović. Zaprimljena je 5 prijava za sudjelovanje u radu Tima za natjecanja. 
Prijavili su se: Ivan Janković, Aleksandar Tutić, Marin Tudor, Mario Keser i Marijan Pavić. 
Dovoljno je ljudi za tim pa se može  donijeti odluka o osnivanju tima. Kukić predlaže da se osnuje 
tim za natjecanja s navedenim članovima i s mandatom od godinu dana. Odluka je donesena 
jednoglasno s 4 glasa za. 
 
 
Sjednica je završila u 20.00 sati. 
 

Zapisnik vodila: 
Tamara Karlović 

 
 

Predsjednik Izvršnog odbora: 
Bojko Kukić 


